

12D9N

Timeless Morocco

TOUR HIGHLIGHTS

**Casablanca . Rabat . Chefchaouen
. Fes . Merzouga . Ouarzazate .
Marrakech**

 **4-5 Stars Hotels throughout**
 **1N Luxury Desert Tent**

 **9 Breakfasts, 7 Lunches, 8 Dinners**

Special Meals: Rick's Cafe Dinner, Seafood Lunch, Rooftop Lounge Restaurant Dinner, Berber Traditional Dinner, Local Lunch with Berber Omelette, Roast Lamb Lunch

CASABLANCA

Hassan II Mosque (Include Entrance), Royal Palace, Mohammed V Square

RABAT

Oudaya Kasbah, Mohamed V Mausoleum, Hassan Tower, Royal Palace

CHEFCHAOUEN

"Blue City"

FES

Karaouine Mosque, Nejjarine Square, Attarine Medersa, Royal Palace, Mellah

MERZOUGA

4X4 Jeep to Sahara Desert, Camel Ride



TINGHIR

Todra Gorges, Kalaa M'Gouna

OUARZAZATE

Kasbah Taourirt, Ait Ben Haddou (UNESCO World Heritage Site)

MARRAKECH

Jardin Majorelle (YSL Garden), Bahia Palace, Koutoubia Minaret, Djemaa El Fna market



CASABLANCA HASSANTI MOSQUE

MOR12N

Discover the Magic of Morocco: A Journey Through Time and Culture

Embark on an unforgettable adventure through Morocco, a land where ancient traditions and vibrant modernity come together. From the bustling souks of Marrakech to the golden sands of the Sahara Desert, this tour invites you to explore the country's rich history, diverse landscapes, and warm hospitality. Wander through labyrinthine medinas in the Imperial Cities of Fes and Marrakech, admire stunning architecture, and savour the flavours of Moroccan cuisine.

To truly immerse yourself in the desert experience, spend a night under the stars in a luxurious tent in the heart of the Sahara. Enjoy the comfort and elegance of your desert camp, where you can relax after a memorable camel ride across the dunes. As the sun dips below the horizon, the cold desert air brings a tranquil stillness, the constellations and The Milky Way begin to emerge, like diamonds scattered across an inky velvet canvas. In the solitude of the vast, open expanse, the stars seem to speak, weaving tales of explorers, nomads, and wanderers who have crossed this same land beneath the eternal, starlit dome.

Another highlight of your journey will be the iconic kasbahs — fortified structures that showcase Morocco's unique architectural heritage. Visit the towering kasbahs in the expansive desert, each telling tales of ancient dynasties and strategic importance.

Whether you're drawn to the charm of the kasbahs, the colours and senses of the medinas, or the tranquility of the desert, Morocco promises an experience like no other.



康泰旅行社
HONG THAI TRAVEL



6533 1788 www.hongthai.com.sg

enquiries@hongthai.com.sg

#02-121 PEOPLE'S PARK COMPLEX



CHEFCHAOUEN "BLUE CITY"



TANNERY AND LEATHER, MEDINA OF FES



TRADITIONAL MOROCCAN CUISINE, TAJINE

1

SINGAPORE - CASABLANCA (MOB)

Gather at Singapore Changi Airport, where your mystical journey to the land of a thousand Kasbahs—Morocco—begins.

2

CASABLANCA (Rick's Cafe Dinner)

Embark on a visit to the stunning **Hassan II Mosque** (entrance included), where part of the mosque's floor is made of glass, allowing worshippers to kneel directly over the sea. The mosque is also home to the tallest minaret in the world. Following your visit, enjoy an orientation tour of Casablanca, Morocco's vibrant economic capital. As you drive through the city, pass by iconic landmarks such as the gates of **The Royal Palace**, **Mohammed V Square**, and the charming residential districts of Anfa and Habous. This evening, indulge in a delightful dinner at the famous **Rick's Café**, the very location where the iconic film "Casablanca" was shot.

3

CASABLANCA - RABAT - CHEFCHAOUEN (B / Seafood Lunch / D)

Begin your sightseeing with the **Kasbah of the Oudayas**, a fascinating city within a city, where narrow alleys and whitewashed walls lead to panoramic views of the Atlantic Ocean. Next, visit the **Mohamed V Mausoleum**, a true masterpiece of modern Alaouite dynasty architecture, with its intricate white exterior and iconic green-tiled roof. Take in the grandeur of the **Hassan Tower**, the towering minaret of an unfinished mosque dating back to the late 12th century. Next, continue to **Chefchaouen**, a hidden gem in the Rifs Mountains. Embark on a guided tour through its captivating medina, where every corner offers a glimpse into a world shaped by centuries of history. The homes, adorned in striking shades of blue and white, create a serene and almost surreal atmosphere, inviting you to slow down and immerse yourself in the charm of this unique destination.

4

CHEFCHAOUEN - VOLUBILIS - FES (B / L / D)

This morning, journey towards **Volubilis**, the largest and best-preserved Roman ruins in Morocco. Built since the 3rd century BC, visit the Roman ruins of **Forum**, **Basilica**, **Triumphal Arch**, **Tingis Gate**, **Decumanus Maximus** and see the floors adorned with intricate mosaics depicting Roman mythology. Continue to Fes for our overnight stay.

5

FES (B / L / Rooftop Lounge Restaurant Dinner)

Enjoy a full-day sightseeing tour of **Fes**, the most ancient of Morocco's Imperial cities, founded in the 8th century. Begin by exploring **Fez el-Bali** (Old Fez), wandering through the maze-like lanes and vibrant souks of this historic quarter. Visit the revered **Karaouine Mosque**, the beautifully intricate Hispano-Moorish **Attarine Medersa** (Koranic College), and the bustling **Nejjarine Square**. Marvel at the Golden Doors of the **Royal Palace**, and discover the madrasas and **Mellah** (Jewish Quarter) in Fez el-Jadid. Later, make a stop at a traditional leather tannery, where you'll gain an aerial view of the age-old process of leather production. Finally, visit the local coppersmith shops to watch skilled artisans at work, preserving ancient craft traditions.

6

FES - MIDELT - ERFOUD - MERZOUGA (B / L / Berber Traditional Dinner)

Depart for Erfoud, traveling through the majestic Middle Atlas mountains and the lush cedar forests before arriving in Merzouga. **Travel into the desert in a 4x4 Jeep**, where you'll experience the magic of a sunset camel ride across the sweeping sand dunes. In the evening, enjoy the warmth of Berber hospitality, as the locals greet you with music, songs, and dance around the campfire. Tonight, treat yourself to an overnight experience at a luxurious desert camp, nestled in the heart of the vast Sahara desert under a blanket of twinkling stars.



康泰旅行社
HONG THAI TRAVEL



6533 1788 www.hongthai.com.sg

enquiries@hongthai.com.sg

#02-121 PEOPLE'S PARK COMPLEX

7 MERZOUGA - TODRA GORGES - KELAA M'GOUNA - OUARZAZATE (B / L / D)
 Start your day early by catching the breathtaking sunrise over the vast Sahara sand dunes, before departing for Tinghir. Marvel at the majestic **Todra Gorge**, where towering cliffs rise to an impressive 250 meters. Continue your journey to Ouarzazate via the scenic **Dadès Valley**, also known as the Red Valley. This stunning region offers one of the most captivating landscapes in Morocco, where lush oases contrast with striking, unique rock formations. Along the way, make a brief stop at **Kalaa M'Gouna**, the celebrated Capital of Roses. Known for its fragrant rose fields, the town is especially vibrant during its annual Rose Festival, held every May.



AIT BEN HADDOU UNESCO World Heritage Site

8 OUARZAZATE - AIT BEN HADDOU - MARRAKECH (B / Local Lunch with Berber Omelette / Chinese Dinner)



ATLAS MOUNTAINS

After breakfast, we'll head to the imposing **Kasbah Taourirt**, where you can lose yourself in its labyrinth of endless rooms, narrow passageways, and steep steps. The intricate network of structures within the kasbah has resulted in multi-level towers rising from small ksours (one-family kasbahs), creating a maze of alleyways and stairwells that make this ancient citadel a truly captivating site. Next, we'll visit the iconic **Kasbah Ait Ben Haddou**, a UNESCO World Heritage site. This historic settlement features a series of earthen buildings surrounded by high defensive walls, embodying a traditional pre-Saharan habitat. Its unique architecture has made it a favorite backdrop for numerous films. Continue our journey to Marrakech, traveling through the breathtaking **Tizi-n'Tichka Pass**, culminating at 2,260 meters above sea level in the Atlas Mountains. The pass offers stunning panoramic views of the rugged peaks and valleys, providing an unforgettable experience in the heart of Morocco's mountainous landscape.



BAHIA PALACE

9 MARRAKECH (B / Roast Lamb Lunch / D)
 Today, immerse yourself in a full tour of **Marrakech**, the second-oldest Imperial city in Morocco. Begin with a stroll through the medina, the historic, walled heart of the city, where the vibrant atmosphere and rich culture are palpable. Your first stop will be the **Jardin Majorelle**, a stunning garden that's a haven of tranquility, renowned for its striking blue buildings and diverse plant species. Next, visit the majestic **Bahia Palace**, an architectural gem showcasing intricate design and beautifully landscaped gardens. Admire the grandeur of the **Koutoubia Minaret**, one of Marrakech's most iconic landmarks, standing tall with its impressive 12th-century craftsmanship. Dive into the bustling world of Marrakech's souks and handicraft quarters, **Djemâa El Fna**, the city's lively open-air market. Here, you'll find a wide variety of handmade goods, from intricate textiles to colorful ceramics, offering a perfect chance to shop for unique souvenirs. In the evening, the square comes alive with non-stop entertainment, from vibrant vendors to musicians, acrobats, storytellers, and even snake charmers, creating an unforgettable sensory experience.



SOUK OF MERRAKECH

10 MARRAKECH (B)
 Today is free at your leisure. For those interested, there are two exciting optional tours available:



ASSORTED SPICES & DRIED FLORAL TEAS

- **Essaouira Day Tour with Seafood Lunch:** Take a scenic day trip to the coastal town of Essaouira, known for its charming village and stunning beaches. Enjoy a fresh seafood lunch, while soaking in the relaxed atmosphere of this beautiful town.
- **Fantasia Dinner Show:** Experience a spectacular evening with the Fantasia Dinner, where you'll be treated to a dramatic display of Arabian nights. Enjoy a delicious dinner while watching a mesmerizing performance featuring belly dancing, traditional folklore, and a thrilling equestrian display.

11 MARRAKECH - CASABLANCA - SINGAPORE (B)
 Transfer to the airport for your flight home.



JARDIN MAJORELLE GARDENS

12 SINGAPORE
 We hope that you have had an enjoyable time with Hong Thai Travel.

Remarks
 * If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative.
 * During major events, accommodation may not be in the city mentioned.
 * Sequence of the itinerary is subject to change without prior notice.
 * Images are for illustration purposes only.

12天9晚 永恒的摩洛哥

探索摩洛哥的魅力： 穿越时光与文化的旅程

踏上难忘的异国风情之旅，探索摩洛哥，一个古老传统与现代活力相融合的土地。从热闹的马拉喀什市集到撒哈拉沙漠的金色沙丘，这次的旅行将带您深入了解这个国家丰富的历史、多样的景观和热情的好客之道。迷失在菲斯和马拉喀什古城中的曲折的小巷，欣赏壮丽的建筑，品味摩洛哥美食的风味。

为了真正沉浸在沙漠体验中，在撒哈拉沙漠心脏地带的豪华帐篷中度过一个星空之夜。在沙丘骆驼骑着日落，可以在此放松身心。当太阳沉入地平线时，沙漠的寒冷空气带来宁静的寂静，星座和银河开始浮现，像钻石一样散落在墨蓝色的天幕上。在辽阔的沙漠中，在这片永恒的星空下，星星似乎在低语，编织着关于探险者、游牧民和曾经在这片土地上行走的漫游者的故事。

旅程的另一个亮点将是标志性的卡斯巴——这些防御性建筑展示了摩洛哥独特的建筑遗产。参观沙漠中高耸的卡斯巴，每一座都讲述着古代王朝和战略重要性的故事。

无论您被卡斯巴的魅力、阿特拉斯山脉的美丽，还是沙漠的宁静所吸引，摩洛哥都将为您带来一次与众不同的独特体验。



第1天 新加坡 - 卡萨布兰卡 (机上用餐)

在新加坡樟宜机场集合，从这里开始您的千座城堡之乡——摩洛哥的神秘之旅。

第2天 卡萨布兰卡 (Rick's Cafe 咖啡馆晚餐)

参观哈桑二世清真寺(含门票)，清真寺地板的一部分由玻璃制成。这座清真寺还拥有世界上最高的宣礼塔。接着参观皇宫大门、穆罕默德五世广场以及安法和哈布斯住宅区。在著名的Rick's Cafe咖啡馆享用美味的晚餐，这里是电影《卡萨布兰卡》的拍摄地。

第3天 卡萨布兰卡 - 拉巴特 - 舍夫沙万 (早 / 海鲜午餐 / 晚餐)

参观乌达雅城堡这座迷人的城中之城，狭窄的小巷可通向大西洋的全景。接着参观穆罕默德五世陵墓，其复杂的白色外观和标志性的绿瓦屋顶是现代阿拉维王朝建筑的真正杰作。欣赏哈桑塔这座未完工清真寺的宣礼塔，其历史可追溯到12世纪后期。前往舍夫沙万，里夫山脉中一座隐藏的小城。这里房屋装饰着醒目的蓝色和白色色调，营造出一种宁静而超现实的氛围，让您放慢脚步，沉浸在这个独特目的地的魅力中。

第4天 舍夫沙万 - 瓦吕比利斯 - 菲斯 (早 / 午 / 晚餐)

前往瓦吕比利斯，这是摩洛哥最大、保存最完好的古罗马遗址。建于公元前3世纪，参观古罗马遗址广场、大教堂、凯旋门、廷吉斯门、德库曼努斯马克西穆斯，并欣赏装饰有描绘罗马神话的复杂马赛克的地板。继续前往菲斯。

第5天 菲斯 (早 / 午 / 屋顶景观晚餐)

菲斯是摩洛哥最古老的皇城，建于8世纪。漫步在迷宫般的小巷和充满活力的市集。参观卡鲁因清真寺、融合西班牙摩尔式阿塔林神学院(古兰经学院)和热闹的纳贾林广场。在皇宫的金色大门前拍照留念，继续参观菲斯贾迪德的宗教学校和犹太区。之后在一家传统的皮革制革厂稍作停留，从空中俯瞰古老的皮革生产过程。最后，参观当地保留古老的工艺传统的铜匠铺，观看技艺精湛的工匠工作。

第6天 菲斯 - 米德尔特 - 埃尔福德 - 梅尔祖卡 (早 / 午 / 柏柏尔传统晚餐)

从菲斯出发，经过中阿特拉斯山脉抵达梅尔祖卡。乘坐吉普车入沙漠，体验在广阔的沙丘骑骆驼和追日落。夜晚时分，享受柏柏尔人的热情好客，他们会在篝火旁用音乐、歌曲和舞蹈迎接您。您将在沙漠营地的豪华帐篷享受过夜体验，营地坐落在广阔的撒哈拉沙漠中，夜晚星光熠熠。

第7天 梅尔祖卡 - 托德拉峡谷 - 克拉姆古纳 - 瓦尔扎扎特 (早 / 午 / 晚餐)

清晨，您可以在撒哈拉沙漠的沙丘上观日出。出发前往托德拉峡谷，在此停留拍照留念。途经风景秀丽的达德斯山谷(也称为红谷)前往瓦尔扎扎特。这个地区拥有摩洛哥最迷人的风景之一，郁郁葱葱的绿洲与引人注目的独特岩层形成鲜明对比。沿途，您可以在著名的玫瑰之都卡拉姆古纳短暂停留。该镇以其芳香的玫瑰田而闻名，每年五月举办的玫瑰节期间尤其热闹。

第8天 瓦尔扎扎特 - 艾本哈杜 - 马拉喀什 (早 / 柏柏尔煎蛋卷午餐 / 中式晚餐)

今天前往雄伟的陶里尔特城堡。城堡内有错综复杂的结构，从小型 ksours (单户城堡) 升起的多层塔楼，形成了一个迷宫般的小巷和楼梯，使这座古老的城堡成为一个真正迷人的景点。参观联合国教科文组织世界遗产的艾本哈杜城堡。这个历史悠久的城堡拥有一系列土制建筑，四周环绕着高高的防御墙，体现了传统的撒哈拉前居住地。其独特的建筑使其成为众多电影的拍摄场景。继续前往马拉喀什，穿过 Tizi'n'Tichka 山口，最终到达海拔 2,260 米的阿特拉斯山脉。山口可欣赏到崎岖山峰和山谷的全景。

第9天 马拉喀什 (早 / 烤羊肉午餐 / 晚餐)

今天，游览摩洛哥第二古老的皇城马拉喀什。参观麦地那，这是这座城市历史悠久的城墙中心，您可以感受到充满活力的氛围和丰富的文化。接着参观马若雷勒花园，这是马拉喀什最著名的花园，以其引人注目的蓝色建筑和多样化的植物物种而闻名。接下来，参观雄伟的巴伊亚宫，这是一座建筑瑰宝，展示了复杂的设计和美丽的园林景观。欣赏宏伟的库图比亚尖宣礼塔，它是马拉喀什最具标志性的地标之一，以其令人印象深刻的12世纪工艺屹立不倒。参观马拉喀什的露天市场和手工艺品区 Djemaa El Fna，这是这座城市热闹的露天市场。在这里，您会发现各种各样的手工制品，从复杂的纺织品到色彩缤纷的陶瓷，为您提供购买独特纪念品的绝佳机会。到了晚上，广场上充满了不间断的娱乐活动，从充满活力的摊贩到音乐家、杂技演员、讲故事的人，甚至还有耍蛇人，创造了令人难忘的感官体验。

第10天 马拉喀什 (早餐)

今天是自由活动时间。有两个自费项目：

1. 索伊拉一日游，包括海鲜午餐：前往风景优美的沿海小镇索伊拉，该小镇以其迷人的村庄和迷人的海滩而闻名。享用海鲜午餐和沉浸在这个美丽小镇的轻松氛围中。
2. 幻想曲晚餐秀：传统摩洛哥晚餐和民俗表演。享用晚餐的同时，观看令人着迷的表演，包括肚皮舞、传统民俗舞蹈和惊心动魄的马术表演。

第11天 马拉喀什 - 卡萨布兰卡 - 新加坡 (早餐)

前往机场搭乘航班回家。

第12天 新加坡

注：* 倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代。
* 重大活动举行期间，酒店住宿可能无法按照行程指定城市安排。
* 行程顺序如有更改，恕不预先告知。* 中文行程若出现出入，将以英文版本为依据。
* 图片仅供参考用途。



康泰旅行社
HONG THAI TRAVEL



6533 1788 www.hongthai.com.sg

enquiries@hongthai.com.sg

#02-121 PEOPLE'S PARK COMPLEX